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Concept verslag vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland  
d.d. 28 oktober 2021 
 
Aanwezig: dhr. A.J.M. Heerts (voorzitter), dhr. J. Bengevoord (online), mw. M. Besselink, dhr. M. 
Boumans, mw. A.H. Bronsvoort, dhr. O.E.T. van Dijk (online), dhr. A. van Hedel (online), mw. R. 
Helmer, dhr. T.C.M. Horn, dhr. H.A. Lambooij, mw. G.J.M. Mijnen (online, vervanger van dhr. H.H. de 
Vries), dhr. J.H.A. van Oostrum, dhr. J.N. Rozendaal, mw. M. Sanderse (online), dhr. H.J. van Schaik, 
dhr. A. Stapelkamp (online), mw. A. Vermeulen, dhr. B. van de Weerd (online), dhr. J.W. Wiggers 
 
dhr. D.G.L. Kransen (directeur VNOG), mw. J. Rooijers (districtschef PNOG), mw. C. Kats 
(coördinerend functionaris gemeenten), dhr. F. Terpstra (Defensie, online), dhr. F. Starke 
(bestuursadviseur VNOG), dhr. J. Wesselink (OL), mw. L Segers (managementsecretaris VNOG), mw. 
H. Otten (communicatieadviseur), dhr. M. Rademaker (afdelingshoofd bedrijfsvoering VNOG) 
  
Afwezig: mw. Th.A.J. Burmanje, dhr. S.W. van ’t Erve, mw. T. Haseloop, mw. W.J. Kleiboer (provincie 
Gelderland) 
 
Notulist: mw. N. Knapen 
 
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
De heer De Vries is met kennisgeving afwezig en wordt vervangen door mevrouw Mijnen. Mevrouw 
Burmanje is afwezig en wordt waargenomen door de heer Van Schaik. Mevrouw Haseloop is afwezig 
en wordt waargenomen door mevrouw Sanderse.  
 
TER VASTSTELLING 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 24 juni 2021 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller. 
 
Concept vertrouwelijk verslag 24 juni 2021 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller.  
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen opmerkingen.  
 
TER BESPREKING EN VASTSTELLING 
 
4. Visie Natuurbrandbeheersing VNOG 
De heer Rozendaal geeft aan dat bij de discussie over de Toekomstvisie ook gesproken is over het 
opstellen van een visie voor natuurbrandbestrijding. Deze visie ligt nu voor. Er wordt veel meer 
ingezet op preventie, er is aandacht voor innovatie en er wordt sterker ingezet op training en 
vakbekwaamheden. Met de burgemeesters van Elburg, Putten, Nunspeet, Heerde, Oldebroek, 
Harderwijk en Ermelo is de visie uitvoerig besproken.  
 
De heer Van Oostrum vindt het verschil in opkomsttijden tussen Veluwe en Achterhoek logisch op 
basis van de ervaringen en risico’s. Desalniettemin is het goed om dit scherp in de gaten te houden.  
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De heer Van de Weerd merkt op dat er een visie op de bedrijfsvoering is gemaakt. Hier wordt mee 
ingestemd, maar graag een toezegging voor de langere termijn dat ook het ambitieniveau bij 
natuurbrandbestrijding aan de orde komt.  
 
De heer Van Schaik vraagt of de auto’s nu blijven staan in de kazerne waar ze horen te staan, ook 
buiten het seizoen?  
 
De heer Horn sluit bij deze opmerking aan; het seizoen breidt zich immers uit naar voren. Schenk ook 
aandacht aan de mensen die er wonen, in de zorginstellingen, vakantieparken e.d.  
 
Mevrouw Helmer vraagt of combivoertuigen op een zelfde manier ingezet kunnen worden als de 
andere? 
 
De heer Wiggers vindt evaluatie van belang, bijstelling waar dat nodig is en er moet aandacht zijn 
voor innovatie.  
 
De heer Kransen antwoordt dat de langetermijnvisie op natuurbrandbestrijding landelijk wordt 
aangepakt; het wordt een veel meer integrale aanpak in algemene zin. Dit loopt via het IFV.  
De voertuigen kunnen niet blijven staan want deze worden vanuit de centrale post ingezet voor 
andere zaken. Er zijn 14 voertuigen boven sterkte nodig voor vervanging, oefening e.d. Op het 
moment van het natuurbrandseizoen komen de voertuigen op de plekken waar ze horen te staan.  
De combi heeft als voordeel dat er extra voorzieningen zijn voor natuurbrandbestrijding en ook voor 
gebouwen. De gewone tankautospuiten zijn niet geschikt voor natuurbrandbestrijding.  
Ten aanzien van het menselijk gedrag wordt gezamenlijk met gedragswetenschappers geprobeerd 
awareness te creëren in verband met de nieuwe visie op natuur en de inrichting van de natuur. Het 
aantal natuurbranden fluctueert maar er is voldoende ruimte om met voertuigen te schuiven. 
 
De heer Rozendaal voegt toe dat het IFV is gevraagd een soort keurmerk te ontwikkelen m.b.t. de 
veiligheid van een vakantiepark. Dat is juridisch niet af te dwingen, maar het zou kunnen helpen.  
De inzet van drones is een van de nieuwe innovaties en een van de speerpunten in de aanpak. De 
eerste resultaten zijn bemoedigend.  
 
De heer Van Schaik roept gemeenten op om te kijken of er infrastructurele maatregelen mogelijk 
zijn, bijvoorbeeld m.b.t. vakantieparken.  
 
De heer Rozendaal merkt op dat een aantal gemeenten eigenaar is van grote bosgebieden. Er komt 
een verzoek om voor die gebieden een preventieplan te maken. Er is een mooi voorbeeld van 
Nunspeet.  
De voorzitter doet het voorstel een soort expertmeeting te organiseren.  
 
De vergadering besluit conform voorstel.  
 
5. Financiële verordening 2021 
6. Afronding rapport Van der Jagt/Van Arkel 
7. Tweede financiële verkenning 2021 
De heer Van Schaik geeft aan dat de Financiële verordening is aangepast op de huidige werkwijze. 
M.b.t. het rapport Van der Jagt/Van Arkel is er een grote slag gemaakt. Op een constructieve manier 
zijn er gezamenlijk stappen gezet, waarvoor grote complimenten richting de organisatie. Afronding 
van dit rapport ligt nu voor.  
De Tweede financiële verkenning 2021 laat zien dat er minder is uitgegeven dan verwacht; dit is 
grotendeels corona-gerelateerd. De vragen die voorliggen is hoe het jaarrekeningresultaat straks vast 
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te stellen en hoe om te gaan met de bestemming van dat resultaat. Belangrijk is dan zorgvuldig te 
communiceren richting de raad.  
 
De heer Van Oostrum gaat akkoord met punt 5 – de financiële verordening 2021 – en met punt 6 – 
afronding rapport Van der Jagt/Van Arkel. M.b.t. de tweede financiële verkenning gaat hij akkoord 
met de verstrekte informatie. Het is echter lastig om een melding in december te bespreken terwijl 
er structurele effecten zouden kunnen zijn.  
 
De heer Stapelkamp merkt op dat er een goed overzicht ligt van de wettelijke formele rol en 
bevoegdheden van de raden richting de VNOG. De suggestie wordt meegegeven om dit op een 
goede manier vorm te geven zodat dit richting de verkiezingen ook de aandacht blijft krijgen bij de 
nieuwe raadsleden. Dit wordt toegezegd. 
 
De heer Lambooij is het principieel eens met de inbreng van de heer Van Oostrum. Stel nu de 
Tweede financiële verkenning 2021 vast en wacht tot december met een bestedingsvoorstel; dan is 
er een goed beeld m.b.t. de kapitaallasten.  
 
De heer Wiggers vindt het belangrijk om voorzichtig om te gaan met jojo-effecten. Complimenten 
voor de afronding van het rapport Van der Jagt/Van Arkel. Dit traject heeft bijgedragen aan het 
stabiliseren van de verhoudingen. De meeste aanbevelingen zijn uitgevoerd; een aantal heeft wat 
meer tijd nodig. Let goed op de betrokkenheid van de raden.  
 
Mevrouw Bronsvoort merkt op dat het een mooi moment is om het rapport Van der Jagt/Van Arkel 
af te ronden en ook daadwerkelijk te markeren. Complimenten hiervoor. Ten aanzien van de 
financiële verordening is er een landelijke wijziging m.b.t. de gemeenschappelijke regelingen op 
komst die de positie van de raden sterker maakt; het is goed om dat duidelijk te maken.  
 
Mevrouw Helmer stemt in met de stukken. M.b.t. de financiële verordening is er veel onrust bij 
raden of er voldoende grip is op gemeenschappelijke regelingen. Het is goed om te duiden waarom 
iets wordt weggehaald, terwijl het nieuwe er nog niet is.  
 
De heer Van Schaik antwoordt dat er twee wettelijke momenten zijn voor de raad: De jaarrekening 
en de begroting. Datgene wat uit de landelijke discussie komt is ook van toepassing op deze GR. 
Burgemeesters zijn vrij om zaken met de raden te delen en al dan niet daarover in gesprek te gaan. 
 
Mevrouw Kats geeft aan dat er vanuit de CleanTech-regio vanuit raden en griffiers een initiatief is 
gestart over de grip op samenwerking. Volgende week is er een gesprek met de griffie van Apeldoorn 
over de actuele stand van zaken m.b.t. de eenduidigheid van gemeenschappelijke regelingen.  
 
Mevrouw Helmer verwijst naar een voorbeeld in Nijmegen. De voorzitter verzoekt dit soort 
informatie met mevrouw Kats te delen.  
 
De heer Boumans snapt het enthousiasme om raadsleden in positie te brengen maar denkt dat enige 
terughoudendheid op zijn plaats is.   
 
De heer Kransen deelt mee dat er een informatiepakket voor raadsleden wordt samengesteld 
richting de verkiezingen. Per district worden aparte avonden georganiseerd om de raadsleden bij te 
praten. Ten aanzien van de investeringen is gekozen hier voorzichtig mee om te gaan vanwege de 
onzekerheid. De Kadernota biedt de gelegenheid het op deze manier te doen. Het fluctueert tussen 
de 20 en 30%, dus dat betekent niet een enorm voorschot op de toekomst.  
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De heer Van Schaik voegt toe dat het voorstel de eerste keuze zal zijn omdat het minder pijn doet bij 
gemeenten. Het DB gaat het gesprek nog voeren hoe dit voor te leggen aan het AB. Het is van belang 
of het om een structurele verhoging gaat of het reserveren van een bepaald bedrag in afwachting 
van wat er gebeurt en hoe dat in de toekomst uitpakt.  
 
De heer Van Oostrum denkt niet dat het verstandig is om met de egalisatiereserve nu 2 of 3 jaar te 
overbruggen waarna de echte klap dan pas volgt. Kom dus niet in december met begrotings-
wijzigingen maar neem dit mee bij de Kadernota c.q. begroting.  
 
De heer Lambooij sluit hierbij aan. De last die bekend is moet je nemen in het jaar dat dit aan de orde 
is. Aanvulling van de egalisatiereserve is niet bedoeld om structurele lasten te dekken.  
 
De heer Van Schaik vindt het terecht om de pijn te nemen als je die kent, maar dat is nog niet 
bekend. Bij de Kadernota wordt de doorkijk gepresenteerd. Dat is het moment of te kijken of het een 
structurele last wordt of tijdelijk vanwege omstandigheden als corona, het Suezkanaal e.d.  
 
De heer Van Oostrum is blij met dit antwoord en verwacht dan geen separate begrotingswijziging in 
december.  
 
De heer Rademaker antwoordt dat het gebruikelijk is om in december technische begrotings-
wijzigingen voor te leggen, maar dit betreft inderdaad niet het belangrijke punt waar het nu over 
gaat. In december wordt de Kadernota voorgelegd inclusief technische begrotingswijzigingen. Bij 
bespreking van de jaarrekening komen het resultaat en de bestemming aan de orde.  
 
Ten aanzien van de agendapunten 5, 6 en 7 besluit de vergadering conform voorstel, met 
inachtneming van de gemaakte opmerkingen.  
 
8. Rapport Foto Omgevingswet 
Mevrouw Bronsvoort licht toe dat het hier om een tussenbericht gaat met dank aan mevrouw Kats in 
het kader van de afstemming.  
 
De heer Van de Weerd mist één aspect in de aanbevelingen voor het vervolg. We doen het voor 
burgers en bedrijven en het verzoek is hier dienstverlening aan toe te voegen. Dat aspect wordt 
gemist.   
Mevrouw Bronsvoort vindt dit een goed punt. De voorzitter denkt dat het straks vooral aan de 
gemeenten is dit mee te nemen.  
 
De vergadering neemt kennis van dit rapport.  
 
9. Expertteams en kwaliteitscriteria bevolkingszorg 
Mevrouw Bronsvoort merkt op dat er goede afstemming is geweest met gemeenten en het CSO. Er is 
sprake van ambtelijk draagvlak. Er zijn wat financiële consequenties, maar die zijn niet heel groot.   
 
De heer Horn benadrukt dat het vooral om professionalisering zal moeten gaan. Mevrouw 
Bronsvoort bevestigt dit.  
 
De heer Van Schaik is enthousiast over het voorstel. Hij pleit ervoor om de samenwerking te zoeken 
over communicatie in het weekend, duidelijke informatie op de website te plaatsen en één nummer 
om te bellen. 
 
De vergadering besluit conform voorstel.  
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10. Route aanbesteding blusvoertuigen en specialismen (vertrouwelijk) 
De heer Boumans verwijst naar de notitie. Er zijn financiële consequenties, maar die zijn niet 
onoverkomelijk. In de rekening 2021 wordt dit verwerkt en daarna wordt het structureel 
opgenomen.  
 
De heer Lambooij verzoekt om dit soort zaken ook via het Financieel ambtenarenoverleg te laten 
lopen. 
 
De vergadering besluit conform voorstel.  
 
11. Prestatiekaart 1e periode 2021 (vertrouwelijk) 
De vergadering neemt hier kennis van.  
 
TER BESPREKING 
 
12. Presentatie hoogwater  
Dijkgraaf Ornstein (waterschap Vallei en Veluwe) en dijkgraaf Pieper (waterschap Rijn en IJssel) 
verzorgen een presentatie en lichten deze toe.  
 
Vragen en/of opmerkingen vanuit het AB: 
Mevrouw Sanderse vraagt welke acties gezamenlijk te organiseren zijn richting de verkiezingen c.q. 
de coalitievorming? Mevrouw Ornstein antwoordt dat er drie maanden geleden aan alle griffies een 
pamflet is gestuurd om dat te verspreiden onder de politieke partijen in voorbereiding op de 
verkiezingsprogramma’s met het verzoek daar een paragraaf water in op te nemen. Wellicht ook een 
goed idee om in dit verband het pamflet te verspreiden om het onderdeel te laten uitmaken van 
toekomstige gemeentelijke programma’s.  
 
Mevrouw Bronsvoort vraagt of er suggesties zijn om mee te geven? De heer Pieper antwoordt dat 
het een suggestie kan zijn om eens een oefening te doen in het kader van wat in Zuid Limburg is 
gebeurd.  
 
De heer Horn informeert of de waterschappen goed zijn aangesloten op de Omgevingswet en de 
Omgevingsvisies? Mevrouw Ornstein antwoordt dat waterschap Vallei en Veluwe de BOVI 2050 heeft 
gelanceerd, de blauwe omgevingsvisie. Geprobeerd wordt overal actief aan tafel te komen.  
 
De voorzitter merkt op dat de Unie van Waterschappen vooral communiceert met het Ministerie van 
Infrastructuur en Waterstaat. De crisislijn is voor een deel de lijn van Justitie en Veiligheid. Is het 
niveau van de Veilgheidsregio’s voldoende aangesloten?  
De voorzitter stelt beide dijkgraven voor een filmpje samen te stellen om te gebruiken richting de 
raden. Dit kan gedeeld worden om de awareness ook breed ambtelijk en politiek uit te dragen.  
De dijkgraven vinden de zorg over de verschillende lijnen herkenbaar. Via de Unie van 
Waterschappen zal dit signaal worden overgebracht. De suggestie voor een filmpje wordt 
meegenomen.  
 
Met dank voor deze heldere presentatie.  
 
13. Rondvraag 
Hier komt niets meer aan de orde.  
 
14. Sluiting   
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De voorzitter sluit de vergadering, met dank aan allen.  
 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 9 december 2021.   
 
 
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
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Lijst van openbare besluiten van de vergadering van het algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord- 
en Oost-Gelderland te Apeldoorn 
 
Vergadering: 28 oktober 2021 
 
 
 
1. Opening 
- 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 28 oktober 2021 
Het algemeen bestuur stelt het verslag en de openbare besluitenlijst vast. 
 
Concept vertrouwelijk verslag 24 juni 2021 
Het algemeen bestuur stelt het verslag en de openbare besluitenlijst vast. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Het algemeen bestuur neemt kennis van de schriftelijke mededelingen en ingekomen stukken.  
 
4. Visie Natuurbrandbeheersing VNOG 
Het algemeen bestuur besluit:  
1. In te stemmen met de “Visie Natuurbrandbeheersing VNOG 2021”. 
2. Reserve combivoertuigen strategisch te plaatsen in plaats van TS-en Basis tijdens het 

natuurbrandseizoen. 
3. De reserve combivoertuigen in het natuurbrandseizoen te plaatsen op de posten Vaassen, 

Ermelo, Harderwijk, Nunspeet en Winterswijk. 
 
5. Financiële verordening 2021 
Het algemeen bestuur besluit:  
1. De Financiële verordening Veiligheidsregio Noord- en Oost Gelderland 2021 vast te stellen en 

met terugwerkende kracht per 1 januari 2021 in werking te laten treden, met gelijktijdige 
intrekking van de Financiële verordening Veiligheidsregio Noord- en Oost Gelderland 2019 

 
6. Afronding rapport Van der Jagt/Van Arkel 
Het algemeen bestuur besluit:  
1. De eindrapportage over het rapport van de gemeentelijke Commissie Van der Jagt/Van Arkel 

vast te stellen.  
2. Het traject Van der Jagt/Van Arkel formeel af te sluiten.  
3. De eindrapportage over het traject Van der Jagt/Van Arkel en het overzicht met de 

bevoegdheden van de raden via de colleges aan de raden aan te bieden via bijgevoegde 
aanbiedingsbrief. 

 
7. Tweede financiële verkenning 2021 
Het algemeen bestuur besluit:  
1. De Tweede Financiële Verkenning 2021 vast te stellen en daarmee in te stemmen met de in de 

Verkenning opgenomen voorstellen.  
2. De begrotingswijziging 2021-7 vast te stellen. 
 
8. Rapport Foto Omgevingswet 
Het algemeen bestuur neemt kennis van het rapport Foto Omgevingswet, als basis voor de verdere 
uitwerking van bestuursopdracht 27. 
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9. Expertteams en kwaliteitscriteria bevolkingszorg 
Het algemeen bestuur besluit:  
1. In te stemmen met de notitie en het Invoeringsplan Expertteams Bevolkingszorg 1e Fase waarin 

wordt voorgesteld om te gaan werken met expertteams en dit gefaseerd in te voeren;  
2. Het CSO opdracht te geven om de piketvergoeding voor crisisfunctionarissen bevolkingszorg uit 

te werken aan de hand van de volgende uitgangspunten: 
a. Alle piketmedewerkers krijgen eenzelfde vergoeding (vergelijkbaar met de vergoedingen die 

piketfunctionarissen bij de VNOG krijgen);  
b. De kosten voor de piketvergoedingen van de expertteams worden eerlijk verdeeld over de 22 

gemeenten;  
c. Er wordt gekozen voor een systematiek die zo min mogelijk administratieve rompslomp 

veroorzaakt. 
 
10. Route aanbesteding blusvoertuigen en specialismen (vertrouwelijk) 
Zie vertrouwelijke besluitenlijst. 
 
11. Prestatiekaart 1e periode 2021 (vertrouwelijk) 
Zie vertrouwelijke besluitenlijst. 
 
12. Presentatie hoogwater  
- 
 
13. Rondvraag 
- 
 
14. Sluiting   
- 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 9 december 2021.   
 
 
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
 
 
 


